



高鐵儀器 精密卓越



廣東省著名商標

授權工作站

電檢00000701號

GOTECH "the best partner" to raise your competition

GT-7710-PU 座椅靜載荷試驗機 Seat static load testing machine

本試驗機適用於所有車型座椅靜態載入及強度試驗。

- A) 靜態載入測試：預載入4.9N，力量和變形自動歸零。再做0-980N-0迴圈一次。並自動繪製曲線圖形。最高點負載保持時間可以自由設定。
- B) 重複載入測試：先預載入到490N，此時軟體力量和變形值自動清零。然後(0-392N-0)重複10次，記錄第10次相應的負載和變形，並自動繪製曲線圖形。最高點負載保持時間可以自由設定。

This instrument is designed for measuring static strength for all type of automotive seat.

A) Static Load Test: At first, preload 4.9N and the value of force and deformation automatically return to zero. After that, start to proceed a cycling test from zero to 980N and to zero. Meanwhile, the curve is automatically drawn; user is allowed to select preferred hold time at the highest load point.

B) Repeating Test: At first, preload 490N and the value of force and deformation automatically return to zero. After that, start to proceed a cycling test from zero to 392N and to zero for 10 times. Meanwhile, the test curve is automatically drawn. Next, record the force and deformation data in the 10th; user is allowed to select preferred hold time at the highest load point.



力量感測器容量 Capacity	2kN
試驗力分解度 Load resolution	1/500000 全程不分檔且全程解析度不變
力量放大倍率 Load Range	無級放大自動切換 Rangeless
速度範圍 Speed Range	0.001~1000mm/min 可調 adjustable
壓縮位移分解度 Stroke Resolution	0.00004 mm
有效試驗空間 Available Space(W×H)	1500×1600 mm
施力點調節角度 Adjustable Compressing Angle	0~90°
體積 Dimension(W×D×H)	200×160×225 cm
電源 Power	1φ, AC 220V (依國別或指定 or specify)

瞭解更多產品信息，請登錄我司網站 www.gotech.biz



創於1977年

高鐵科技股份有限公司

GOTECH TESTING MACHINES INC.

本廠: 台中市工業區24路28號

二廠: 台中市工業區24路31號

TEL: (04)23590061 FAX: (04)23591553

網址: www.gotech.biz E-mail: gt112@gotech.biz

高鐵檢測儀器(東莞)有限公司

GOTECH TESTING MACHINES CO., LTD.

地址: 廣東省東莞市南城區宏圖高科技開發區宏三路

TEL: 0769-89986666 22400899 FAX: 0769-22400699

E-mail: gt-d130@gotech.biz 手機: 13926831580

高特威爾檢測儀器(青島)有限公司

GOODTECHWILL TESTING MACHINES CO., LTD.

地址: 中國青島市市北區哈爾濱路52號青建太陽島1號商務樓8層

TEL: 0532-85931956 85931957 FAX: 0532-85931950

E-mail: gt-q101@gotech.biz 手機: 13708970121